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Przewodnicz11cego Rady Gminy Slupno

Dariusza K',pczynskiego

Zapytanie 

Mieszkancy mojego okrc;gu od lat czekaj11 na boisko w Miszewku 
Strzalkow.skim. Chcialbym sic; zapytac kiedy ta inwestycja dojdzie do skutku? Jestem ci[!gle 
o to pytany. Jest to temat dla nas wazny i aktualny. Nadmieniam tylko, :i:e niejednokrotnie od
wielu lat wiele na obiecano w tej kwestii.




